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Protokół Nr III/ 2008 
 z III sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
   odbytej w dniu 27 czerwca 2008 roku  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowej Słupi z/s w Rudkach 
w godz. 10.00- 17.00 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na 15 ogółem. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W obradach brali udział również sołtysi gminy Nowa Słupia. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka - Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pan Władysław Orliński - Z-ca Wójta Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Danuta Żebrowska - Pełnomocnik ds. Organizacji Urzędu Gminy, 
4. Pani Marzanna Jop - Skarbnik Gminy, 
5. Pan Andrzej Romański - Kierownik Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej            

w Rudkach, 
6. Pani Anna Głowacka -  referent ds. obsługi GKRPA w Nowej Słupi, 
7. Pani Agnieszka Lewandowska - Kierownik Zespołu Obsługi Szkół w Nowej Słupi, 
8. Pani Justyna Górecka - po kierownika referatu gospodarczego UG, 
9. Pani Agnieszka Popczyk- Borowiecka - Dyrektor GOK-u 
10. Pan Piotr Michalski - Radca prawny Urzędu Gminy, 
11. Ks. Szczepan Janas 
12. Ks. Marek Walczak 
13. Ks Paweł Lasek 
14. Pan Andrzej Nowak - redaktor gazety „Echo Dnia”. 
 

Przed obradami sesji Rady Gminy nastąpiło otwarcie i przecięcie wstęgi do sali 
wielofunkcyjnej. Wstęgę przecinali: ks. Proboszcz Szczepan Janas, Przewodnicząca Rady 
Gminy pani Ewa Guz, radni Rudek: Pan Jan Marzec i Henryk Gąsior, sołtys Pan Michał 
Warchalewski, dyrektor GOK-u Pani Agnieszka Popczyk-Borowiecka, Wójt Gminy Pan 
Wiesław Jerzy Gałka. Podczas uroczystości otwarcia ks. Proboszcz Szczepan Janas odczytał z 
pisma św przywieść o sługach, którym żądca dał talenty i po jakimś czasie nakazał się z nich 
rozliczyć. Jednocześnie przypomniał słowa Paieża Jana Pawła II wypowiedziane w polskim 
sejmie, gdzie „miejsce w którym się zajmujemy skłania do głębokiej refleksji nad 
odpowiedzialnym korzystaniem w życiu publicznym z daru odzyskanej wolności oraz na 
potrzebę współpracy na rzecz dobra wspólnego”. – To wy radni na czele z Panem Wójtem 
jesteście takimi parlamentarzystami – zwrócił się do samorządowców ks. Proboszcz. 
Po czym dodał, że praca całej Rady Gminy ma tylko wtedy sens i uzasadnienie, kiedy jest 
służbą dla całej społeczności, o co tak często się modlimy i czego wciąż wam życzymy, bo 
jesteście odpowiedzialni za naszą małą ojczyznę. Kończąc zwrócił się tymi słowami: „drodzy 
radni, troszczcie się jak najlepiej o naszą małą ojczyznę, dbajcie o nią, pracujcie dla niej 
wobec dzisiejszego pokolenia, które tu żyje i mieszka oraz wobec wszystkich pokoleń, które 
przyjdą po nas. Ojczyzna – Gmina to jest nasza matka, którą należy kochać, dla niej pracować 
i jej służyć. 

 Wójt Wiesław Gałka nawiązał do wypowiedzi księdza Proboszcza i przyznał, że była 
w nim zawarta wielka myśl, o której należy pamiętać w codziennej pracy. Przypomniał, że 
sala GOK wiele lat była brudna, ciemna, lała się do niej woda, chociaż wcześniej tętniła 
życiem, wykorzystywana przeważnie na potrzeby projekcji filmów. - Dzisiaj kino tego typu, 
jak przed wielu laty, nie cieszy się już  powodzeniem, dlatego postanowiliśmy nie odtwarzać 
sali kinowej, ale stworzyć salę wielofunkcyjną – powiedział Wójt. – Tu będą się odbywać 
spotkania, narady mieszkańców, mogą być wystawiane sztuki, odbywać się koncerty, 
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dyskoteki, zajęcia gimnastyczne. Stąd też wykonaliśmy kilka rzędów galerii do przyglądania 
się, jak inni ćwiczą, pracują, relaksują się. Wymienione zostały instalacje, powierzchnia ścian 
jest odporna na zabrudzenia, można będzie ją umyć. To już standard europejski. 
Nie jest jeszcze do końca wykończona, bo nie mogliśmy ogłosić przetargu na scenę, gdyż nie 
było zapewnionych środków finansowych. Oprócz tej części wykonany jest kapitalny remont 
całego zadaszenia i prace, które zostały wykonane wewnątrz nie ulegną już dewastacji.    

To już dziewiętnasta inwestycja oddana do użytku w ciągu półtora roku, a nawet 
dziewięciu miesięcy, bo od 8 października 2007 roku można mówić o praktycznej realizacji 
budżetu uchwalonego przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Dziewięć miesięcy i 
dziewiętnaście inwestycji, w tym dziesięć drogowych, jedna droga powiatowa i dziewięć 
gminnych, trzy zadania w oświetleniu ulicznym i sześć w tzw. budowlance, w tym także 
Droga Krzyżowa promująca gminę i cały region, a także adaptacja pomieszczeń dla Urzędu 
Gminy, wykonanie elewacji Domu Strażaka w Nowej Słupi,  Szkoły Podstawowej w Nowej 
Słupi, budowa remizy strażackiej OSP w Mirocicach – etap I budowa garaży. Obecnie trwa 
budowa drogi powiatowej w Jeleniowie i drogi gminnej w Skałach. Obie te inwestycje z 
minimum 50-procentowym dofinansowaniem.  

A jak wyglądają koszty remontu GOK? Ogółem wartość wykonanych prac wynosi 
591 tys. zł, z tego środki własne 406 tys., dofinansowanie z Sektorowego Programu 
Operacyjnego Restrukturyzacji i Modernizacji Sektora Żywnościowego oraz Rozwoju 
Obszarów Wiejskich – 184,7 tys. - Osobiście jestem dumny, że dzisiaj możemy rozpocząć 
działalność Gminnego Ośrodka Kultury od poświęcenia i powieszenia krzyża, bo chcemy 
szanować naszą wiarę – podkreślił wójt. - Dziękuję wszystkim, którzy przyczynili się  
do wykonania inwestycji. Było nad czym pracować, mieliśmy wiele rozterek, brakowało 
środków, musieliśmy podjąć wiele trudnych decyzji. Postawiliśmy na jakość, co wszyscy 
widzą wokół.  

Sołtys Rudek Michał Warchalewski podziękował za wykonanie remontu i prosił o 
dalsze prace. Powiedział, że budynek ten miał swoje czasy świetności i wydawać się mogło, 
że już będzie skazany na zburzenie. Przez ostatnie dziesięć lat już nie funkcjonował, groził 
zawaleniem, a teraz sala znowu będzie wszystkim służyła. Ten obiekt odzyska swoje należne 
miejsce w społeczności, będą się w nim odbywać różne spotkania, między innymi z okazji 11 
Listopada, 3 Maja.  

Dyrektor GOK Agnieszka Popczyk-Borowiecka zapowiedziała krótki występ dzieci, 
które tutaj uczęszczają na zajęcia. 
Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała księżom za obrzęd liturgiczny oraz wszystkim, 
którzy przyczynili się do remontu tego obiektu. Po czym nastąpiła wolna dyskusja. 
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy – Ewa Guz otworzyła obrady, przywitała radnych oraz 
wszystkich uczestników sesji. 
Na  podstawie  § 37  Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdziła  
quorum i oznajmiła, że obrady są prawomocne. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała następujący porządek obrad. 
 

Porządek obrad: 
 

1.   Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5. Podjęcie uchwał: 

- W sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r., 
- w sprawie zaciągnięcia kredytu, 
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- w sprawie udzielenia pomocy finansowej, 
- w sprawie zwrotu radnym kosztów podróży służbowych, 
- w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych, 
- w sprawie przystąpienia Gminy Nowa Słupia do tworzonego Stowarzyszenia – 
Lokalna Grupa Działania pn. Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej, 
- zmieniająca uchwałę Nr I/7/08 z dnia 20 lutego w sprawie zatwierdzenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowa 
Słupia, 
- zmieniająca uchwałę Nr I/2/08 z dnia 20 lutego 2008r. w sprawie ustalenia górnych 
stawek za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania stałych odpadów 
komunalnych, 
- w sprawie rozpatrzenia skarg na działania Wójta Gminy Nowa Słupia. 

6. Sprawy różne. 
7. Informacja na temat stanu przygotowań 41-ej edycji „Dymarek Świętokrzyskich”. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zamknięcie obrad. 

 
Radny Pan Zenobiusz Nowiński  wnioskował o poddanie się Przewodniczącej Rady Gminy 
pod osąd społeczny i zawieszenie jej w czynnościach do chwili rozstrzygnięcia sprawy przez 
Centralne Biuro Antykorupcyjne. Zaproponował włączenie wniosku jako punkt 2 porządku 
obrad.   
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Guz poinformowała że w dniu, kiedy odbywała się 
kontrola dotycząca wniesionych skarg, dwa razy odebrała głuche telefony, po raz trzeci 
odebrał mąż- którego zastraszano, żeby wpłynął na jej osobę aby podała się do dymisji to 
wtedy wszyscy odstąpią od postępowania. Dodała, że dopóki nie będzie orzeczenia, że jest 
winna, wniosku tego nie podda pod głosowanie. Po czym głos zabrał Pan Piotr Michalski- 
radca prawny Urzędu Gminy który poinformował, że pomimo poważnego oporu ze strony 
Prokuratury Ostrowieckiej po raz drugi Sąd Rejonowy uchylił postępowanie o umorzeniu i 
nakazał prokuraturze prowadzić dalsze śledztwo w sprawie zaginięcia oryginału Budżetu 
Gminy- w związku ze sprawą toczy się postępowanie przygotowawcze. 

Następnie poddała pod głosowanie zaproponowany przez nią porządek obrad.  
Głosowanie: 
za – 11 
przeciw – 4 
wstrzymało się – 0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz zadała pytanie czy są uwagi, co do treści 
protokołu z obrad poprzedniej sesji. Radny Pan Zenobiusz Nowiński zgłosił uwagę, że w 
niektórych partiach protokołu odbiega on od stanu co działo się na sesji tj. nie są odnotowane 
trzy wypowiedzi obrażające radnego powiatowego Pana Mieczysława Kędzierskiego. Jedynie 
jego wniosek został zaprotokołowany, w związku z tym będzie przeciwny przyjęciu 
protokołu.  

Głosowanie za przyjęciem protokołu Nr II/2008 z II sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
odbytej w dniu 24 kwietnia 2008r.  

Na prośbę radnego Zenobiusza Nowińskiego dokonano zapisu, którzy radni głosowali 
przeciw przyjęciu protokołu, a którzy się wstrzymali.   
Głosowanie: 
za – 9 radnych 
przeciw – 4 radnych: P. Zenobiusz Nowiński, P. Leszek Kulpiński, P. Adam Gałka, P. Jerzy 
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Domański. 
wstrzymało się – 2 radnych: P. Urszula Kozłowska, P. Ewa Pastuszyńska. 
W wyniku głosowania protokół Nr II/2008 został przyjęty. 
 

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Wójt Gminy Wiesław Jerzy Gałka przedstawił informacje z prac pomiędzy sesjami, tj. 
w okresie czasu 25 kwietnia a 26 czerwca 2008r.  
Poinformował, że: 
- wspólnie z Przewodniczącą Rady przygotowali materiały i projekty uchwał na sesję, 
- w dniu 26.06.20008r. brał udział w uroczystości odbioru decyzji w sprawie dofinansowania 
programu „Orlik 2012”, 
         - odbył spotkanie w sprawie 145 rocznicy bitwy w Jeziorku, 
- na zbiorniku w Rudkach odbyły się zawody wędkarskie o „Puchar Wójta Gminy”, 
- w dniu 29.06.2008r. odbyło się uroczyste pożegnanie Ojca Superiora Bernarda Briksa, 
         - Msza Święta i uroczystość patriotyczna w intencji pomordowanych w Milanowskiej 
Wólce, 
-14-15.06.2008r. odbyła się dwudniowa sesja popularno- naukowa, zorganizowana wspólnie z 
Towarzystwem Przyjaciół Nowej Słupi, która poświęcona była życiu zakonu benedyktynów 
na Świętym Krzyżu,  
         - o godz. 21 odbył się spektakl plenerowy pt. „Wszyscy jesteśmy pielgrzymami”, 
         -  odbył się ogólnopolski kolarski i motorowy Rajd Świętokrzyski, w którym wzięło 
udział 250-ciu uczestników, była to okazja do promocji gminy, 
- 17.06.2008r w Gimnazjum Nr 2 w Rudkach odsłonięto tablicę ku czci pamięci Stefana 
Żeromskiego, 
- 22.06.2008r. odbyła się „Noc Świętojańska” z udziałem zespołów artystycznych, 
podsumowanie konkursu „Zachowaj trzeźwy umysł”, konkursem kulinarnym oraz turniej 
zawodów w piłce nożnej, 
- 02.05.2008r. gościliśmy 30-to osobową delegację z Budapesztu z podsumowaniem na 
Świętym Krzyżu, 
- 04.-09.05.2008r. gościliśmy 6-cio osobową delegację z Turcji, 
- 27.04.2008r. odbyło się powiatowe i gminne Święto Strażackie w Mirocicach oddając tam 
nowo wybudowaną remizę do użytku, 
- zawarł porozumienie ze Starostwem Powiatowym w sprawie utworzenia filii Wydziału 
Komunikacji w Nowej Słupi w budynku Urzędu Gminy. Interesanci w sprawach komunikacji 
będą załatwiani dwa dni w ciągu tygodnia w Nowej Słupi, 
- sporządzono ofertę o wydzierżawienie lub sprzedaży budynku po starym kinie przy ulicy 
Radoszów w Nowej Słupi, 
- przedłużenie do 01.09.2008r. umowy najmu lokalu Poczcie Polskiej, 
- trwa budowa drogi gminnej w Jeleniowie i w Skałach. 
 

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Guz przedstawiła informacje z działań pomiędzy 
sesjami, tj. w okresie czasu 25 kwietnia a 26 czerwca 2008r.  
Poinformowała, że brała udział: 
- w Powiatowym i Gminnym „Święcie Strażaka” w Mirocicach, 
- 02.05.2008r. gościliśmy 30-to osobową delegację z Budapesztu z podsumowaniem na 
Świętym Krzyżu, 
- uczestniczyła w Mszy z okazji 25-lecia posługi kapłańskiej ks. Proboszcza Stanisława 
Prokuskiego,  
- w przekazaniu pieniędzy na odbudowę Wieży Kościelnej na Świętym Krzyżu oraz 
uczestniczyła w uroczystej Mszy Świętej, 
- w wykładzie dr Orzechowskiego na temat pogańskiego ośrodka kultowego na Łysej Górze, 
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- w spotkaniu z uczniami i nauczycielami Gimnazjum Nr 1 w Nowej Słupi w ramach 
wymiany „Sokrates- Comenius”, 
- w Mszy Świętej na Świętym Krzyżu w intencji samorządowców, 
- w gimnazjum w Rudkach w odsłonięciu tablicy ku czci pamięci Stefana Żeromskiego, 
- w uroczystości zakończenia roku szkolnego 2007/08, 
- w dwudniowej sesji popularno- naukowej, zorganizowanej wspólnie z Towarzystwem 
Przyjaciół Nowej Słupi, która poświęcona była życiu zakonu benedyktynów na Świętym 
Krzyżu,  
- w obchodach z okazji „Dnia Samorządowca” w Starachowicach z Marszałkiem 
Województwa - Adamem Jarubasem, 
- udział w dwóch Komisjach Rewizyjnych. 
 

Ad. pkt. 5 podjęcie uchwał. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz, zapytała czy radni mają pytania lub 
wątpliwości, co do projektów uchwał, które wcześniej były szczegółowo omawiane na 
posiedzeniu połączonych stałych komisji Rady Gminy. Radny Pan Zenobiusz Nowiński 
zawnioskował, aby projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2008r. omówiła 
Skarbnik Gminy. 

Skarbnik Gminy Pani Marzanna Jop szczegółowo przedstawiła projekt zmian w 
budżecie wg rozdziałów, działów, paragrafów i punktów.  
Radny pan Adam Gałka zapytał, na jakich zasadach będzie funkcjonować filia Wydziału 
Komunikacji w Nowej Słupi, bo jeśli tylko dwa dni w tygodniu to szkoda środków 
finansowych na ten cel. Odpowiedzi na to pytanie udzielił Wójt Gminy informując, że 
interesanci w sprawach komunikacji będą załatwiani dwa dni w tygodniu w Nowej Słupi, 
pozostałe 3 dni tygodnia w utworzonej filii w Bodzentynie oraz w ciągu całego tygodnia w 
Starostwie Powiatowym w Kielcach. Jednocześnie poinformował, że mieszkańcy są 
zadowoleni z takiego rozwiązania i go akceptują. 
Radny Leszek Kulpiński zwrócił się o przyspieszenie działań w sprawie budowy wodociągu, 
zaapelował do radnych, aby rozsądnie dzielili środkami finansowymi. Radny Pan Kazimierz 
Pawlik zapytał Pana Radnego Leszka Kulpińskego gdzie był Wójt Dudzic przez dwie 
kadencje, że nie wybudował wodociągu. W sprawie wodociągu Jeziorko- Dębno zabrał głos 
Wójt Gminy, który wyjaśnił procedurę przygotowawczą do budowy wodociągu i kanalizacji. 
Przewodnicząca Rady Gminy zaapelowała o współpracę i zgodę. Radny Pan Zenobiusz 
Nowiński powiedział, że nie każdy ma świadomość faktu, iż po 2012 roku środki finansowe z 
Unii się skończą. Dlatego też nie można się rozdrabniać na drobnych inwestycjach, lecz 
należy skupić się na poważnych sprawach.  
Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Za przyjęciem uchwały Nr III/19/08 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r. głosowało:  
za - 11 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Henryk Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, 
P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. 
Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman. 
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 4 radnych: P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Leszek Kulpiński, P. 
Zenobiusz Nowiński. 
W wyniku głosowania uchwała Nr III/ 19/ 08 Rady Gminy z dnia 27.06.2008r. została 
przyjęta. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały                   
Nr III/ 20/ 08 w sprawie zaciągnięcia kredytu.  
Pytań czy też uwag nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 
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Głosowanie:  
za - 11 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Henryk Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, 
P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. 
Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman. 
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 4 radnych: P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Leszek Kulpiński, P. 
Zenobiusz Nowiński. 
W wyniku głosowania uchwała Nr III/ 20/ 08 Rady Gminy z dnia 27.06.2008r. została 
przyjęta. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Piasecki odczytał projekt uchwały                   
Nr III/ 21/ 08 w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 
Radny Pan Zenobiusz Nowiński zapytał, kiedy środki te zostaną zwrócone. Sołtys Pan Michał 
Warchalewski poprosił o scharakteryzowanie tej pomocy. Na powyższe pytania odpowiedzi 
udzielił Wójt. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 
Głosowanie:  
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński P. Ewa Pastuszyńska,                       
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman. 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
W wyniku głosowania uchwała Nr III/ 21/ 08 Rady Gminy z dnia 27.06.2008r. została 
przyjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr III/ 22/ 08 
w sprawie zwrotu radnym kosztów podróży służbowych. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 
Głosowanie:  
za - 11 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Henryk Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, 
P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. 
Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman. 
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 4 radnych: P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Leszek Kulpiński, P. 
Zenobiusz Nowiński. 
W wyniku głosowania uchwała Nr III/ 22/ 08 Rady Gminy z dnia 27.06.2008r. została 
przyjęta. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr III/ 23/ 08 
w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 
Głosowanie:  
za – 14 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał 
Piasecki, P. Jerzy Roman. 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 radny: P. Zenobiusz Nowiński 
W wyniku głosowania uchwała Nr III/ 23/ 08 Rady Gminy z dnia 27.06.2008r. została 
przyjęta. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                   
Nr III/ 24/ 08 w sprawie przystąpienia Gminy Nowa Słupia do tworzonego Stowarzyszenia – 
Lokalna Grupa Działania pn. Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej.  
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Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 
Głosowanie:  
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński P. Ewa Pastuszyńska,                       
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman. 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
W wyniku głosowania uchwała Nr III/ 24/ 08 Rady Gminy z dnia 27.06.2008r. została 
przyjęta jednogłośnie. 

 

Pani Anna Głowacka omówiła projekt uchwały Nr III/ 25/08 zmieniająca uchwałę Nr I/7/08  
z dnia 20 lutego 2008r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie Nowa Słupia.  
Pan Radny Michał Warchalewski zapytał, kto pokrywa koszty pobytu w Izbie Wytrzeźwień               
i jakie oddziaływanie na społeczeństwo ma pracujący psycholog. Zdaniem Radnego Pana 
Zenobiusza Nowińskiego zasadnym jest tylko pkt. 1, pozostałe punkty nie mają uzasadnienia 
w tej uchwale. Na powyższe zapytania odpowiedzi udzielili: Pani Anna Głowacka oraz          
w uzupełnieniu Wójt Gminy. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 
Głosowanie:  
za – 14 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał 
Piasecki, P. Jerzy Roman. 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 radny: P. Zenobiusz Nowiński 
W wyniku głosowania uchwała Nr III/ 25/ 08 Rady Gminy z dnia 27.06.2008r. została 
przyjęta. 

Pani Justyna Górecka omówiła projekt i zasadność podjęcia uchwały Nr III/ 26/08 
zmieniająca uchwałę Nr I/2/08 z dnia 20 lutego 2008r. w sprawie ustalenia górnych stawek za 
usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych. 
Sołtys Sołectwa Jeziorko Pan Józef Świetlik wnosi o nałożenie obowiązku zaopatrzenia 
wszystkich gospodarstw w pojemniki i wywozu śmieci. Wójt Gminy omówił zasady i zmiany 
w gospodarce odpadami komunalnymi. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 
Głosowanie:  
za – 15 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka, P. Henryk 
Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski,  
P. Leszek Kulpiński, P. Jan Marzec, P. Zenobiusz Nowiński P. Ewa Pastuszyńska,                       
P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman. 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
W wyniku głosowania uchwała Nr III/ 26/ 08 Rady Gminy z dnia 27.06.2008r. została 
przyjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Guz odczytała treść skarg na działania Wójta 
Gminy Nowa Słupia, a skierowane do Wojewody Świętokrzyskiego przez Gminne Koło 
Platformy Obywatelskiej i podpisane przez Przewodniczącego tego Koła Pana Mieczysława 
Kędzierskiego, Viceprzewodniczącego Pana Jana Wiącka i Skarbnika Pana Marka Adamca. 
Wniesionymi skargami szczegółowo zajęła się Komisja Rewizyjna Rady Gminy, która 
dwukrotnie obradowała i zbadała niezbędne dokumenty. Radny Pan Sylwester Kozłowski – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił zajęte stanowisko w sprawie tych skarg oraz 
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podjęte przez komisję stosowne uchwały. Jednocześnie przedstawił terminy i treść 
pozostałych innych wniosków i skarg składanych do Urzędu Gminy przez Gminne Koło 
Platformy Obywatelskiej pod przewodnictwem Przewodniczącego tego Koła Pana 
Mieczysława Kędzierskiego, Viceprzewodniczącego Pana Jana Wiącka i Skarbnika Pana 
Marka Adamca, występujących jako mieszkańcy gminy. Odczytanie wykazu tych 15 
wniosków zajęło przewodniczącemu komisji ok. 1,5 godziny. 
Dodał, że Komisja stwierdziła fakt, iż wnioski o udzielenie informacji publicznej notorycznie 
składane były przez Jana Wiącka, Mieczysława Kędzierskiego i Marka Adamca. Panowie ci 
pełnią funkcje Zarządu Gminnego Koła PO w Nowej Słupi, współpracują na co dzień ze sobą, 
a każdy z nich oddzielnie żądał tych samych informacji. Raz składali skargi jako osoby 
fizyczne, innym razem jako Zarząd Gminnego Koła PO w Nowej Słupi. Treści składanych 
przez ww. panów wniosków o udzielenie informacji publicznej były prawie identyczne. 
Zdaniem Komisji było to celowe działanie po to, aby dezorganizować pracę Urzędu Gminy, 
który nie posiada referatu ds. informacji publicznej. Żądane dokumenty, które liczyły nieraz 
setki stron, musieli przygotowywać pracownicy oderwani od swoich obowiązków. 
Wykorzystując fakt braku możliwości technicznych Urzędu Gminy, ww. osoby celowo 
składali skargi na bezczynność organu po to, aby po jej formalnym stwierdzeniu przez WSA  
w Kielcach pisać dalsze skargi do Wojewody i Prokuratury powołując się na bierność organu 
wobec mieszkańców gminy.  
Przewodniczący Komisji podkreślił również, że nieterminowe udzielanie odpowiedzi na 
wnioski odnośnie informacji publicznej wynikały z dużej ilości żądanych informacji.   
Pan Radny Zenobiusz Nowiński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej czy 
komisja przeprowadziła czynności kontrolne, czy Przewodniczący kwestionuje wyroki Sądu 
Administracyjnego i czy informacja publiczna winna być w formie informacji czy decyzji.  
Na powyższe pytania odpowiedzi udzielili Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i radca 
prawny Urzędu Gminy.  
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Guz zwróciła uwagę radnemu Panu Zenobiuszowi 
Nowińskiemu, iż zabiera głos bez jej zezwolenia określonego w § 43, pkt. 3 Statutu Gminy,          
a następnie odczytała projekt uchwały Nr III/ 27/ 08 w sprawie rozpatrzenia skarg na 
działania Wójta Gminy Nowa Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 
Głosowanie:  
za - 11 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Henryk Gąsior, P. Ewa Guz, P. Ryszard Karpiński, 
P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski, P. Jan Marzec, P. Ewa Pastuszyńska, P. 
Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman. 
przeciw – 1 radny: P. Zenobiusz Nowiński 
wstrzymało się – 2 radnych: P. Jerzy Domański, P. Adam Gałka.  
nieobecny – 1 radny: P. Leszek Kulpiński 
W wyniku głosowania uchwała Nr III/ 27/ 08 Rady Gminy z dnia 27.06.2008r. została 
przyjęta. 
 
 

Ad. pkt. 6 Sprawy różne. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr III/ 28/ 08  
zmieniająca uchwałę Nr I/5/06 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 14 grudnia 2006r. w sprawie: 
ustalenia warunków pracy i płacy Wójta Gminy oraz upoważnienia Przewodniczącego Rady 
Gminy do dokonywania czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Wójta. 
Radny Pan Zenobiusz Nowiński poinformował, że będzie głosował przeciw przyjęciu 
uchwały. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały. 
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Głosowanie:  
za - 12 radnych: P. Marian Borowiecki, P. Jerzy Domański, P. Henryk Gąsior, P. Ewa Guz, P. 
Ryszard Karpiński, P. Urszula Kozłowska, P. Sylwester Kozłowski, P. Jan Marzec, P. Ewa 
Pastuszyńska, P. Kazimierz Pawlik, P. Rafał Piasecki, P. Jerzy Roman. 
przeciw – 1 radny: P. Zenobiusz Nowiński 
wstrzymało się – 1 radny: P. Adam Gałka.  
nieobecny – 1 radny: P. Leszek Kulpiński 
W wyniku głosowania uchwała Nr III/ 28/ 08 Rady Gminy z dnia 27.06.2008r. została 
przyjęta 
 

Ad. pkt. 7 Informacja na temat stanu przygotowań 41-ej edycji „Dymarek 
Świętokrzyskich”. 
 

Dyrektor GOK Pani Agnieszka Popczyk- Borowiecka przedstawiła informację dotyczącą 
przygotowań do imprezy 41-ej edycji „Dymarek Świętokrzyskich”, która odbędą się 16-17 
sierpnia 2008r.  
Poinformowała, że główną oprawą muzyczną tej imprezy będzie zespół Perfekt i Kasia 
Cerekwicka. Wstępnie ustala się ceny biletów – 11 zł normalny, 7 zł ulgowy. 
 

Ad. pkt. 8 Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radny Pan Zenobiusz Nowiński zadał pytanie Przewodniczącej Rady, dlaczego nie udzieliła 
odpowiedzi na wniosek złożony przez pana Mieczysława Kędzierskiego oraz poinformował, 
że jest w posiadaniu wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 
 

Ad. pkt. 9 Wolne wnioski i informacje. 
 

Sołtys Sołectwa Bartoszowiny Pan Kazimierz Pawlik zwrócił uwagę, że karty świąteczne z 
życzeniami nie otrzymują od swojego Radnego Powiatowego lecz od Radnych z innego 
terenu m.in. od Pana Mazura. Wspomniał również perypetie na jakie napotykał w ubiegłych 
kadencjach w realizacji zadań inwestycyjnych- w tym budowy wodociągu. 
Radny Pan Jerzy Domański zadał pytanie, dlaczego w czasie imprezy w Baszowicach                  
w zawodach piłkarskich nie brali udziału amatorzy lecz zawodowcy. 
Radny Pan Jan Marzec w wystąpieniu swoim podziękował w imieniu własnym                            
i społeczeństwa za uratowanie obiektu jakim jest Dom Kultury oraz wyraził zadowolenie                
z prowadzenia obrad pod przewodnictwem Pani Ewy Guz.  
Radny pan Ryszard Karpiński wnioskuje o uruchomienie przejścia dla pieszych                            
od  ul. Kieleckiej do ul. Szkolnej oraz przywrócenie dyżurów lekarskich w soboty                         
w SPGZOZ w Nowej Słupi. 
Radna Pani Ewa Pastuszyńska zwróciła uwagę na nieczystości wokół kontenerów, 
jednocześnie poinformowała, że SPGZOZ ma podpisany z NFZ kontrakt na pięciodniową w 
tygodniu obsługę pacjenta. Natomiast jest możliwość wynajęcia gabinetu w soboty przez 
lekarza ginekologa Pana Leszka Michalca.  
Radny Pan Henryk Gąsior zwrócił uwagę, ze nie ma współpracy na linii Radni- Sołtys- Rada 
Sołecka. 
Sołtys Sołectwa Rudki Pan Michał Warchalewski w wystąpieniu swoim ocenił swoją 
aktywność społeczną z racji pełnienia funkcji Przewodniczącego Zarządu Osiedla bądź 
Sołtysa Sołectwa Rudki i jednoczenie wnosi o: 
- dokończenie wyrysu geodezyjnego Rudek, 
- w okresie upału wykorzystywanie wody tylko do celów gospodarczych, 
- dalsze funkcjonowanie przedszkola, 
- poprawa stanu technicznego targowiska i parkingu, 
- uporządkowanie pomnika żołnierza radzieckiego na Bielniku, 
- renowacja pomnika gen. Racibowskiego na Chełmowej Górze, 








